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Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 21. 12. 2021 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Jan Brunner, Iva Rosová, Růžena Beránková, Alžběta Cibochová, Lenka 
Bartáková (redaktorka) 

Omluvena: Pazderková Klára 

Host: Bc. Jaroslav Kočí, radní 

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 
 
 
Program: 

1. Zahájení 

2. Komentář redaktorky p. Bartákové k lednovému HPZ a diskuze k návrhu lednového čísla 

3. Podněty a připomínky členů RR ve smyslu úpravy rozsahu a obsahu HPZ v návaznosti na 
diskuzi na minulé RR. Příprava návrhu změn Statutu HPZ pro Radu MČ 

4. Diskuze a další připomínky a návrhy členů RR 

5. Závěr 
 
 
Průběh jednání: 

• K vedení jednání byl členy RR pověřen p. Brunner.  

• Jednání bylo zahájeno v 8:00 hod. 

• RR schválila navržený program. 

• Předložený náhled HPZ byl RR schválen po vyřešení některých grafických a věcných 
připomínek. Nový náhled spolu s návrhem fotografie na titulní stranu bude členům RR 
zaslán v týdnu po vánočních svátcích.  

• Byla znovu diskutována otázka nutnosti koordinovat kulturní a sportovní akce, aby 
nedocházelo k překrývání termínů konání, aby byly předávány včasné informace 
o případných změnách apod.  V současné době se připravuje koordinace sportovních akcí. 
Členové navrhli, aby všechny akce pro veřejnost byly shromažďovány a koordinovány 
z jednoho místa.  

• Ke změně Statutu HPZ: 
- Do konce volebního období neprovádět žádnou zásadní změnu Statutu HPZ 
- RR bude postupovat podle stávajícího Statutu a doporučení spolku Oživení   

• Byl předložen návrh, aby m.č. uhradila jedno mimořádné číslo HPZ – volební zpravodaj, 
které bude k dispozici všem volebním subjektům k prezentaci. Tento návrh bude předložen 
k projednání a rozhodnutí RMČ a o výsledku budou informování všichni zastupitelé. 
P. Brunner připraví podklady k jednání RMČ. Návrh byl členy RR jednohlasně schválen. 
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• Opět byla diskutována otázka uveřejňování příspěvků zastupitelů v HPZ s tím, že je nutné 
dodržet tiskový zákon. Bylo navrženo zaslat ve této věci dotaz na MV ČR, aby byl 
k dispozici na tuto věc podložený názor. 

• Jednání RR bylo ukončeno  v 9:20 hod. 

 

Příští jednání Redakční rady se bude konat dne 20. ledna 2022 v Kulturně komunitním centru 
(knihovna) Náchodská č.p. 754. 

 

 
 
 
 
 
V Praze dne 23. prosince 2021 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
Schválil:  Jan Brunner 
    
 
 


